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Abstract (en)
[origin: WO9209361A1] In a device for mixing, homogenising or reacting at least two especially fluid or pourable components with a container (1)
arranged to rotate about a spindle, with at least one closable aperture (10, 11, 12, 14) for filling and/or emptying the container, the container (1)
consists of at least two separately operable lengths of pipe (2) releasably connected together. In addition, the ends (5) of the lengths of pipe facing
each other are fitted so as to seal, the axially external ends of the container (1) each have a sealing front wall (7) and at least one sealing wall (7) is
movable in the axial direction of the pipe lengths (2).

Abstract (fr)
Dans un dispositif pour mélanger, homogénéiser ou faire réagir au moins deux composants, en particulier liquides ou coulants, avec un récipient
(1) monté rotatif autour d'un axe, comportant au moins une ouverture obturable (10, 11, 12, 14) pour le remplissage et/ou vidage du récipient, le
récipient (1) est constitué d'au moins deux éléments de tube (2) communiquant librement entre eux et pouvant être entraînés séparément. En outre,
les éléments de tube (2) sont assemblés de manière étanche à leurs extrémités adjacentes (5). Chacune des extrémités du récipient (1) situées
en sens axial présente une paroi d'extrémité étanche (7), et au moins une paroi d'extrémité étanche (7) est conçue mobile dans le sens axial des
éléments de tube (2).
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